



Quebec Provincial Association of Teachers
L'Association provinciale des enseignantes et enseignants du Québec

March 16, 2020

Dear Teachers,

This has been an emotional roller coaster for all. Thankfully, we received the directive on Friday from the Ministry of Education regarding the closure of all schools and centres until March 27. We truly believe this was an excellent decision.

As you know, the COVID-19 outbreak has become a serious concern around the world, with thousands of people infected, a growing number of fatalities, entire cities shut down and millions of students out of school. In addition, last week, the World Health Organization (WHO) declared COVID-19 a pandemic.

The Quebec Provincial Association of Teachers is doing everything it can to ensure the health and safety of students and teachers across this province. Rest assured we are keeping communications open on the matter with the different partners, and we will keep you informed as we move together during this uncertain time.

In the meantime, take this time to unwind, spend time with your families, stay safe and healthy.

Sincerely,

Heidi Yetman

President of QPAT

For more information on COVID-19, visit [Quebec.ca](https://www.quebec.ca) and ...

<https://www.canada.ca/en/public-health/services/diseases/2019-novel-coronavirus-infection/symptoms.html>

17035, boulevard Brunswick, Kirkland (Québec) H9H 5G6
(514) 694-9777 1-800-361-9870
(514) 694-0189 (télécopieur)



**Quebec Provincial Association of Teachers
L'Association provinciale des enseignantes et enseignants du Québec**

Le 16 mars 2020

Chers enseignantes et enseignants,

Ce fut une semaine chargée d'émotions pour tous. Heureusement, nous avons reçu vendredi, de la part du ministère de l'Éducation, la directive concernant la fermeture de toutes les écoles et tous les centres jusqu'au 27 mars. Nous croyons sincèrement que c'était une excellente décision.

Comme vous le savez, l'épidémie de COVID-19 est devenue une grande préoccupation dans le monde entier, avec des milliers de personnes infectées, un nombre croissant de décès, des villes entières fermées et des millions d'étudiants sans écoles. En outre, la semaine dernière, l'Organisation mondiale de la santé (OMS) a déclaré le COVID-19 comme étant une pandémie.

L'Association provinciale des enseignantes et enseignants du Québec fait tout ce qui est en son pouvoir pour assurer la santé et la sécurité des élèves et des enseignants de toute la province. Soyez assurés que nous maintenons la communication ouverte sur le sujet avec les différents partenaires, et nous vous tiendrons informés au fur et à mesure que nous traverserons ensemble cette période incertaine.

En attendant, prenez ce temps pour vous détendre et passer du temps avec votre famille proche, restez sains et saufs.

Sincèrement,

Heidi Yetman

Présidente de l'APEQ

Pour de plus amples renseignements sur le COVID-19, visitez Québec.ca et...

<https://www.canada.ca/fr/sante-publique/services/maladies/2019-nouveau-coronavirus/symptomes.html>